
 

 

Nuorten gaala 29.11.2024 arviointi, palaute ja kehitysideat 
 

Mikä toimi: 

-Nyt gaala uudistui hyvällä tavalla. Palautteet oli otettu huomioon. Karkkibuffa + kuvausseinä olivat 

hittejä. 

-Ohjelma oli hyvä 

-Osallisuus gaalapäivänä hyvä. Nuvalaiset olivat auttamassa jo 10.00 alkaen.  

-Kaupunginjohtaja pääsi paikalle.  

-Puheet sopivan mittaisia. 

-Kunniamaininnat yllätti päättäjät positiivisesti.  

-Koristelut olivat hyvät. 

-Pysyttiin budjetissa 

-Ei järjestyshäiriöitä.  

Mikä ei toiminut: 

-Kouvolan Sanomat tekivät jutun ja olivat kiertämässä haastattelemassa ja kuvaamassa. 

Sanallakaan ei mainittu kuka gaalan järjestää tai miksi se järjestetään. 

-Vastuun jakoa parannetaan. Osallisuus hyvin heikkoa. Tapahtuman suunnittelu ja toteuttaminen 

tapahtumatyöryhmän pj:n ja nuvan ohjaajan harteilla. 

-Nuvalaiset järjestävät toisille nuorille, ei itselleen.  

-Edukon taidenäyttely jäi hieman pimentoon.  

-Nuvalaisen on muistettava, että ovat järjestäjinä, eivät juhlijoina.  

Kehitysideat: 

-Alkuun jotain ryhtiä. Muuten porukka hajoaa vain kerroksiin. Alkumaljat? Alkutervehdys? 

-Yhteyden pito esiintyjiin. → pitää muistaa reagoida nopeasti.  

-Gaalan tekeminen näkyväksi. Joku kuvaamaan ja tekemään somea. 

-Osallisuuden vahvistaminen.  

-Voisiko gaala olla ajallisesti 18.00–21.00? (tiivistetään tuntiin) 

-2025 rahaa vähemmän käytössä.  

-Voisiko tavarat purkaa seuraavana päivänä. 

-Arvontaa tarkasteltava uudestaan 

-Sisääntuloon selkeämpi tapa, miten saadaan nimilistat täsmäämään. 


